
Till kommunfullmäktige i Danderyd 

 

Motion om genomlysning av skolpengens nivåer på 

olika stadier 

Skolpengssystemet har verkat i många år. Samtidigt har 

styrdokumenten och kraven på skolan förändrats genom åren. 

Ambitionsnivåerna har höjts på många sätt, inte minst från statens 

sida. Normalt har kommunfullmäktige bara justerat skolpengen med 

schabloniserade procentuppräkningar i budgetarbetet. I vissa fall har 

man gjort särskilda och riktade uppjusteringar. Den förra majoriteten, 

där Danderydscentern var ansvarig för skolfrågorna, justerade 

exempelvis upp skolpengen rejält för att öka lärarlöneutrymmet i 

budget 2015. Men det normala över åren har varit generella 

procentpåslag, lika för alla stadier. 

Man kan därför ifrågasätta om de beräkningar som en gång i tiden 

gjordes för skolpengens dimensionering mellan olika stadier är rimlig 

och relevant i dag. Givetvis är det ett politiskt ansvar att följa 

utvecklingen och se till att skolorna ges resurser i förhållande till de 

krav som staten och vi själva i kommunen ställer på verksamheterna. 

Detta gäller även för fritidshemmen.  

Med hänvisning till ovanstående föreslår vi kommunfullmäktige 

besluta uppdra åt berörda nämnder 

att utreda om dagens skol- och skolbarnsomsorgspengs nivåer för 

olika stadier är rimliga i förhållande till de krav som ställs i nu 

gällande styrdokument. 

Danderyd den 2 februari 2015 

 

Siv Sahlström (C)  

 

 

 


